
 

 

KLASA: 007-04/24-07/01 

URBROJ: 2144-20-01-24-1 

Potpićan, 21.10.2024. 

 

Zapisnik 

 

1. sjednice Vijeća učenika OŠ Vladmira Nazora Potpićan održane u ponedjeljak 

21.10.2024.  u 10:45 sati 

 

Nazočni: Filip Smilović, Leon Sinožić, Hana Celić, Toni Benković, Leonardo Brnad, Diego 

Stojšić, Lucija Benazić, Lea Jeromela, Katrin Težak, Petra Klapćić, Noah Bilić i Franka 

Lukež.  

Predstavnici Vijeća učenika u područnim školama: Sv. Katarini (Lenny Tončić i Chiara 

Benazić) i PŠ Pićan (Fabiana Aničić i Jakov Zajc), nisu bili nazočni zbog tehničkih 

poteškoća prilikom uspostavljanja online veze.  

Dnevni red:  

1. Predstavljanje zadaća i uloge članova Vijeća učenika 

2. Biranje predsjednika i potpredsjednika Vijeća učenika 

3. Razmatranje ideja za daljnji rad i aktivnosti Vijeća učenika 

 

AD-1. Predstavljanje zadaća i uloga Vijeća učenika 

Usmjerenim razgovorom vodila sam učenike do ideja o tome koje su zadaće Vijeća 

učenika. Učenici su iznosili svoja mišljenja i asocijacije te smo zajedno došli do 

zaključaka kako su zadaće VU-a predlaganje mjera poboljšanja uvjeta rada, razvijanje 

suradnje učenika škole, pomoć u organizaciji i provedbi kulturno-zabavne djelatnosti 

škole te prenošenje zaključaka i prijedloga iznesenih na Vijeću učenika ostalim 



učenicima. Istaknula sam kako su to važne uloge te skrenula pozornost na odgovornom 

provođenju istih. Naglasila sam važnost kako članovi vijeća svojim primjerom 

pridonose stvaranju pozitivnog ozračja u školi te kako su dužni reagirati ukoliko 

primijete kršenje tuđih prava, kućnog reda ili bilo čega što može dovesti do negativnih 

posljedica u međuvršnjačkim odnosima.  

 

 

AD-2. Biranje predsjednika Vijeća učenika 

Glasovanjem je Vijeće učenika za predsjednika odabralo Noaha Bilića, učenika 8.a 

razreda. Za potpredsjednika je odabran Filip Smilović, učenika 1. razreda.  

 

 

AD-3. Razmatranje ideja za daljnji rad i aktivnosti Vijeća učenika 

S članovima Vijeća raspravila sam o idejama za daljnji rad. Predložila sam mogućnost 

sudjelovanja u organizaciji humanitarnih akcija u školi i izvan škole, pomoć u 

organizaciji kulturnih svečanosti u školi te obilježavanje Dana Europe u mjesecu 

svibnju. Svi prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni.  

 

 

 

Zapisničar: Marina Rade                                                      

 


